
Geachte dames en heren,  
Na aanleiding van RGW-vergadering gistermiddag ontving ik zojuist onderstaande bericht, met bijlage. Deze 
stuur ik u hierbij toe. 
 
Met vriendelijke groet, 
Marie Louise Engelsman 
Commissiegriffier Ruimte, Groen en Water/Wonen 
06-54354107 ------------------- 
 
Geachte mevrouw Peters,  
Bijgevoegd een brief plus afbeelding van de Baarnse Onafhankelijke Partij inzake de gevonden 
‘oplossing’ voor het Paleis Soestdijk. De brief en afbeelding zijn bestemd voor de leden van 
Provinciale Staten in c.c. graag naar het college van GS. 
Alvast dank voor uw medewerking. 
Met vriendelijke groet, 
Kees Koudstaal 
Baarnse Onafhankelijke Partij 
www.bopbaarn.nl 
Tel. 0646633954 

 
 

https://protect-de.mimecast.com/s/uFh0C28yqECv742FnwuuI?domain=bopbaarn.nl


 

Aan de leden van Provinciale Staten Provincie Utrecht 

Baarn, 14 mei 2020 

Onderwerp: ‘Oplossing’ Paleis Soestdijk 

Beste dames en heren, 

Via Teams heb ik gisteren de bespreking van de voor de MBEG gevonden ‘oplossing’ 
gevolgd. Ik heb daar geen goed gevoel aan overgehouden. Alle fracties gaven behoudens 
een enkel kritisch nootje aan tevreden te zijn met het resultaat van het onder leiding van 
oud-burgemeester Wouter de Jong gevoerde overleg inzake het tekort van 13 miljoen in 
het verdienmodel van de MeyerBergman Erfgoed Groep. Wat mij vooral stoorde was het 
feit, dat er volledig voorbij werd gegaan aan een door de Baarnse gemeenteraad in april 
2019 aangenomen motie. Daarin is gelet op het natuurbelang dat de raad toekent aan het 
Landgoed Soestdijk in heldere bewoordingen vastgelegd dat er uitsluitend op basis van 
‘rood voor rood’ gebouwd mag worden binnen de grenzen van het terrein van de 
voormalige marechausseekazerne. Ook aan de nieuwbouw van een hotel op de Parade 
naast het Baarnsche Bos werden beperkingen opgelegd.  

Het bereikte ‘woningbouwakkoord’ sluit in niets aan op de dringende in de motie 
vastgelegd wens van de raad. Immers, een belangrijk deel van de woningbouw is nu 
bedacht voor een deel van het ten noorden van het marechausseeterrein gelegen 
Borrebos. In de Historische verkenning tuin-, park- en bosgeschiedenis (Stichting PHB, 
mei 2010) wordt gemeld dat dit bosgebied het oudst beplante deel is van het Paardenbos: 
'In 1768 blijkt het Borrebos, al als bos ingeplant en met lanen doorsneden te zijn, 
waaronder de Borlaan en het verlengde Reigerslaantje (vóór 1768) richting de 
Hilversumsestraatweg. In de eerste helft van de 19e eeuw wordt het Borrebos gerekend 
tot de “bosschen en plantagien buiten het Park”. Dit maakt duidelijk dat het bosgebied 
waar de woningbouw gepland is al minstens 200 jaar als zodanig bestaat.  



In de 'Beleidsregels natuur en landschap voor de provincie Utrecht' is omtrent 
bosgebieden opgenomen: ‘Verschillende bostypen, van productiebos tot natuurbos, 
vormen uiteenlopende bijzondere natuurgebieden. Sommige springen er bovenuit, zoals 
oude boskernen, bosreservaten en A-Locaties. Deze bossen hebben een hoge waarde, 
omdat er bomen en struiken aanwezig zijn die nog afstammen van de oorspronkelijk 
inheemse bosflora of al heel lang een ongestoorde ontwikkeling hebben kunnen 
doormaken met de daarbij typerende biodiversiteit. Zoals verwacht liggen ze dikwijls 
binnen de begrenzing van de natuurparels. In deze bossen gaat de provincie gelet op de 
biodiversiteitsdoelstellingen zeer terughoudend om met het toestaan van vellingen. Het 
beleid is hier gericht op het behoud, het realiseren van natuurdoel en op de bescherming 
van deze bossen.’  

Met dit uitgangspunt in het achterhoofd vind ik het onbegrijpelijk dat het college van 
Gedeputeerde Staten heeft besloten in dezen gebruik te maken van de inherente 
afwijkingsbevoegdheid die de Awb bij hoge uitzondering biedt inzake vastgestelde 
beleidsregels. Temeer daar het gebruikmaken van die bevoegdheid strijdig is met het 
uitgangspunt dat destijds aan de Ronde Tafel Paleis Soestdijk werd meegegeven, te 
weten dat flora en fauna voorrang krijgen bij nieuwe ontwikkelingen en bovendien eisen 
stellen aan het gebruik van het landgoed. 

Omdat wij wel vasthouden aan onze eerdere goed gemotiveerde uitgangspunten inzake 
het gebruik van het bijzondere Landgoed Soestdijk kan de BOP-fractie zich niet vinden in 
de bereikte ‘oplossing’ en wij steunen dan ook het bereikte akkoord niet. 

Met vriendelijke groet, 

Kees Koudstaal, 

fractievoorzitter Baarnse Onafhankelijke Partij (BOP) 

www.bopbaarn.nl 

Tel. 0646633954 

http://www.bopbaarn.nl/
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